
  
 

 
Krajská agentura pro zemědělství a venkov 

Praha  a Středočeský kraj  
V Praze 22.1.2010 

 
Zápis ze 

zasedání Krajského koordinačního výboru KAZV  Praha a Středočeský kraj 

22.1.2010 od 9.30 hod  v modrém salonku, Slezská 7, Praha 2 Vinohrady 

 

Účast:  

Radomír Hanačík, předseda Spolku pro obnovu venkova SČ kraje 

Gabriela Jeníčková, Krajské informační středisko SČ kraje 

PaedDr. Věra Libichová, vedoucí AZV Kladno 

Ing. Josef Stehlík, Asociace soukromého zemědělství ČR 

Ing. Josef Viktora, vedoucí AZV Kutná Hora 

Ing. Josef Vozka, I. náměstek ÚZEI  

Ing. Zdeněk Procházka, ředitel RO SZIF Praha 

Ing. Karel Chalupný, ředitel KAZV Praha a Středočeský kraj 

Ing. Věra Valentová, KAZV Praha  a Středočeský kraj 

Omluveni: 
Ing. Milan Bena, CSc., Českomoravský svaz zemědělských podnikatelů 

Vladimír Haš, předseda Krajské sítě MAS SČ kraje 

Ing. Dagmar Mocová, Regionální agrární komora ČR 

 

Zahájení: 

 Ing. Karel Chalupný  
-  přivítal všechny přítomné, podal stručnou informaci o  jednání státního 

koordinačního výboru CSV ze dne 12.1.2010 a předal účastníkům Krajského 

koordinačního výboru CSV roční regionální prováděcí plán CSV SČ kraje pro rok 

2010 spolu se seznamem partnerů CSV.  Zároveň požádal o náměty na další partnery 

pro doplnění sítě. Dále zhodnotil činnost CSV v regionu KAZV Praha a Středočeský 

kraj a zdůraznil nutnost včasného nárokování projektů ze strany partnerů sítě pro plán 

roku 2011. 

 

Průběh jednání: 

Ing. Zdeněk Procházka 
-  podal stručnou informaci o realizaci 9. kola PRV. Příjem žádostí na příslušná 

opatření proběhne v termínu od 16.2.2010 do 8.3.2010 do 13 hodin na příslušných 

regionálních odborech Státního zemědělského intervenčního fondu. Pro opatření I.3.2 

Zahájení činnosti mladých zemědělců bude příjem žádostí standardně zahájen o týden 

později, tedy 23. 2. 2010, a ukončen shodně 8. 3. 2010 ve 13 hodin. 

 

- zhodnotil dosavadní průběh administrace dotací PRV a vyzdvihl nejpalčivější 

problémy regionu Střední Čechy, informoval o způsobu administrace - osa 4 –

LEADER, vyčlenění referentů RO SZIF pro konkrétní MAS -  



 

PaedDr. Věra Libichová 

- zhodnotila spolupráci partnerů sítě v regionu KAZV Praha a Středočeský kraj v roce 

2009, pozitivně hodnotila aktivity našeho regionu ve vztahu k akcím CSV v ČR, 

zmínila se dále o aktivitách Vesnice roku ve Středočeském kraji 

- podrobněji představila schválený plán akcí pro region Středočeského kraje 

s informací o riziku možnosti krácení krajského rozpočtu, plány akcí CSV byly 

předány v rámci materiálů všem členům výboru 

- informovala o pilotním projektu – Energeticky soběstačná obec – garant PaedDr. 

Libichová, který byl ze strany odboru venkovských podpor PRV navržen a posléze 

schválen státním koordinačním výborem CSV jako projekt s celorepublikovou 

působností 

- informace o zpracovaném projektu  - Organizace seminářů a školení CSV v Praze a 

Středočeském kraji v roce 2010 – Opatření V.2: zahrnuje aktivity KAZV a všech AZV 

v roce 2010 

- informovala o schváleném projektu v rámci Středočeské kraje Studie ovocné stezky 

(zahrnuje celkem  4 okresy ) 

- termín - do 12. února doplnit další návrhy partnerů CSV pro účely propagačního 

materiálu CSV na adresu vera.libichova@mze.cz   

 

Příspěvky z diskuze: 

 

- byla diskutována spoluúčast na akci „Středočeské Dožínky“, ze strany KAZV bylo 

přislíbeno hledání řešení z hlediska finančních zdrojů, nicméně ze strany KAZV bylo 

upozorněno, že plán aktivit již byl celostátním koordinačním výborem pro rok 2010 

schválen – bude to znamenat jednání o jeho změně s paní ředitelkou Ing. Zuzanou 

Dvořákovou;  byl vznesen požadavek v souvislosti s „Dožínkami“ sdělit Krajskému 

úřadu, že CSV chce být oficiálním partnerem (p. Hanačík) – ze strany KAZV bude 

upřesněno podle dojednání s Ing. Dvořákovou (MZe), v případě možnosti 

spolufinancování z prostředků CSV návrh požadavku spoluúčasti na akci s Krajským 

úřadem připraví p. Hanačík (návrh stačí e-mailem na dr.Libichovou) 

- krajský koordinační výbor akceptoval návrh partnerů CSV pozvat hejtmana 

Středočeského kraje na příští krajské setkání CSV (požadavek ze strany  Spolku pro 

obnovu venkova SČ kraje a Českomoravského svazu zemědělských podnikatelů);  

- Radomír Hanačík podal aktuální informaci o realizaci soutěže Vesnice roku v roce 

2009 a o stavu přípravy této soutěže v roce 2010 

- diskutována spoluúčast na akci Festival SČ venkova 2010 – pozváno na 1046 obcí, 

ze strany KAZV bylo přislíbeno hledání řešení z hlediska finančních zdrojů, nicméně 

ze strany KAZV bylo upozorněno, že plán aktivit již byl prp rok 2010 celostátním 

koordinačním výborem schválen – bude to znamenat jednání o jeho změně s paní 

ředitelkou Ing.Zuzanou Dvořákovou  

 

- Ing. Josef Vozka podal informaci o možnostech financování školení a seminářů 

ze strany  UZEI v rámci podle plánu schváleného MZe, UZEI je připraveno 

spolupracovat v metodické činnosti, v akreditaci poradců 
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Ing. Stehlík  - zdůraznil nutnost oslovit všechny potenciální partnery sítě (např. 

myslivecké spolky) ,  zdůraznil nutnost školení pro zemědělce  pro praktické 

využívání možností portálu farmáře. 

 

PaedDr. Libichová – rámcová informace o novém portálu eAgri, zatím v ne plně 

funkčním režimu,  informace se budou upřesňovat a doplňovat průběžně, na 

seminářích k dotacím je možnost seznámit zemědělce s eAGRI  

 

R. Hanačík – informoval o debatě pod gescí vydavatelství Ekonom – možná 

propagace nejen aktivit CSV 

 

 

Z hlediska připomínek k pravidlům PRV byly vzneseny tyto požadavky partnerů: 

- možnost změny 100% kontroly u projektů PRV (snížení byrokratické zátěže žadatelů 

i úředníků) 

- sjednocení metodiky na všech úrovních a revizi možností opravných prostředků (tzv. 

neopravitelné chyby  - zamítnutí žádosti), rozlišování  formálních a věcných 

pochybení  

 

 

Na závěr Ing. Chalupný informoval o nominaci do hodnotící komise Vesnice roku Ing. 

Šilpocha (AZV Beroun) a Ing.  Weyrostkovou (AZV Nymburk). Zároveň poděkoval 

za odvedenou tříletou práci v komisi dr. Libichové a Ing. Vikotorovi. Vyjádřil 

přesvědčení, že financování akcí CSV pro rok 2010 dostalo konečně jasný rámec, 

který by měl být dodržen. S poděkováním za aktivní účast všem členům výboru bylo 

zasedání ukončeno. 

 

zapsala: Ing.Věra Stoklasová     

 

 

 

 

 

schválil: Ing. Karel Chalupný 

 

  
 

 

 

  


